
Bestyrelsesmøde 18.03.24 

Til stede: Henrik, Peder, Ole, Anne-Sofie 

1) Beplanting mod Skanderborgvej: Dette er nu sket, der er plantet Thuja hække. Træerne ved nr. 47 er 

ikke blevet fældet da de viste sig at være mere vanskelige end først antaget. Bestyrelsen har 

besluttet at vi ikke længere kan vente på “Let it bee”, og vi er derfor nødt til at finde et andet firma 

til at løse opgaven. Da det er en mere kompliceret fældning end først antaget forventer bestyrelsen 

at budgettet overskrides, men bestyrelsen vurderer at dette er ok.  Anne-Sofie kontakter Claus i nr. 

47 efterfølgende for at informere ham omkring den nye dato.  

2) Fældning af træer mod Rådvedvej er påbegyndt. Hans og Leif forventer at fælde halvdelen af 

træner inden for det kommende år.  

3) Den lille skov ud mod Skanderborgvej trænger til at blive ryddet op i. Peder spørger Ole om han 

kunne være interesseret i at vedligeholde skoven mod en lille betaling. I forbindelse med dette 

undersøger Henrik hvilken de af skoven der tilhører Egesholm og hvilken der tilhører kommunen.  

4) Lars Madsen har den forgangne uge tilført nyt grus på stien mod Rådvedvej. 

 

 


